
 
 
 
 
Raadsvragen Inwonersbelangen voor de raadsvergadering  van de gemeente 
Woerden op 21 maart 2024 
 
Op dit moment is er een reconstructie gaande in de Molenwijk in Harmelen. 
Inwonersbelangen is daar op bezoek geweest en liep daar tegen een in onze 
ogen ongewenst neven effect aan. 
De grond die daar afgevoerd wordt met grote tractoren met laadbak rijden over 
de schoolroute Acacialaan, Kerkweg. 
In verleden hebben inwoners aangegeven dat er veel overlast is van deze uit de 
kluiten gewassen machines en de veiligheid in het geding komt. 
Ook Inwonersbelangen heeft meerdere keren erop gewezen dat deze tractors 
gebruik zouden moeten kunnen maken van de randweg om overlast te beperken. 
De provincie schijnbaar nog steeds niet zover is om toestemming te geven voor 
het gebruik voor tractoren. 
Volgens Inwonersbelangen de gemeente in zijn eigen werkzaamheden dit 
veiligheidsaspect altijd voorop moet stellen. 
 
 
Vragen: 

1. Heeft de gemeente bij de aanbesteding van de Molenwijk geëist om een 
veilige route te kiezen zo nee waarom niet? 

2. Is de gemeente het met Inwonersbelangen eens dat de veiligheid en met 
name de kwetsbare kinderen nooit ter discussie mag staan? 

3. Wat kan en wil de gemeente doen om de veiligheid te waarborgen? 
 
 
 
 
 


